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РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

На фона на всички кризи, които съществуват, и на забавянето на темповете на растеж в повечето европейски
икономики, българската икономиката проявява стабилност и бележи ръст. През третото тримесечие на 2024 г.
икономиката ни продължава да расте с 2,2% спрямо същия период на предходната година. Това заяви
министърът на икономиката и индустрията Петко Николов по време на официалната церемония, на ко... 

Биатлонистката Валентина Димитрова бе избрана за Спортист номер 1 на Национална спортна академия "Васил
Левски" (НСА) за 2024 година. На церемония в Ректората на Академията днес бяха наградени най-успешните
състезатели от спортните клубове към НСА за техни призови класирания на световни, европейски и национални
първенства през календарната година, както и треньорът с най-значимо постижение за 2024... 

На тържествена церемония състояла се вчера, 3 декември, в хотел "София Балкан Палас" в столицата,
Българската търговско-промишлена палата връчи своите призове на фирми, браншова организация, регионална
палата/камара, посланик, търговски представител, медия и журналист, работили за развитието на бизнеса у нас и
за отразяването на позициите на БТПП, и неговите членове през годината. Събитието уважих... 

Мария Константинова и Виктор Дремсизов бяха наградени в категория "Журналист и медия" от Българската
търговско-промишлена палатаПризнание получи сутрешният блок на Bulgaria ON AIR "България сутрин". На
тържествена церемония екипът на предаването получи годишната награда на Българската търговско-промишлена
палата. Водещите Мария Константинова и Виктор Дремсизов спечелиха отличие в категорията "Журн... 

Заглавие: Министър Николов: Българската икономика е стабилна и нараства с 2,2% през третото тримесечие
Дата: 05.12.2024 09:08
Медия: Varna News

Заглавие: Биатлонистка е №1 на НСА за 2024 г.
Дата: 05.12.2024 13:41
Медия: 24 Часа

Заглавие: БТПП връчи за 31-ви пореден път своите традиционни Годишни награди за постижения в бизнеса
Дата: 04.12.2024 18:00
Медия: 3е-news

Заглавие: Наградиха екипа на "България сутрин" по Bulgaria ON AIR с престижно отличие
Дата: 04.12.2024 18:00
Медия: Tialoto.bg

Заглавие: Бизнесът от Бургас и региона показа своята издръжливост и гъвкавост и тази година
Дата: 04.12.2024 17:05
Медия: Черноморски Фар

https://varnanews.net/2024/12/05/ministar-nikolov-balgarskata-ikonomika-e-stabilna-i-narastva-s-2-2-prez-tretoto-trimesechie
https://www.24chasa.bg/sport/article/19462100
https://3e-news.net/bg/a/view/57669/btpp-vrychi-za-31-vi-poreden-pyt-svoite-tradicionni-godishni-nagradi-za-postijenija-v-biznesa
https://www.tialoto.bg/a/9-lifestyle-and-travel/129292-nagradiha-ekipa-na-balgariya-sutrin-po-bulgaria-on-air-s-prestizhno-otlichie
https://www.faragency.bg/news/17333247089936/biznesat-ot-burgas-i-regiona-pokaza-svoyata-izdrazhlivost-i-gavkavost-i-tazi-godina


Признание. БсТПП връчи годишните си награди Дона МИТЕВА 2024 година е поредната, която изправи бизнеса
пред много предизвикателства и трудности, но също така даде и множество възможности. Компаниите в Бургас и
региона отново показаха своята издръжливост, гъвкавост и визия. Има компании, които внедриха иновации,
разшириха своята дейност и затвърдиха позициите си не само на национално, но и на между... 

Сдружение "Соларна академия България" (Solar Academy) бе отличено с приз в категорията "Браншови
организации" за принос при постигане на целите и задачите на Българската търговско-промишлена палата (БТПП)
на официалната церемония по връчване на годишните награди на палатата, която се проведе вчера (3 декември)
в столицата. Гости на събитието бяха представители на членове на БТПП, регионални търгов... 

Признание получи сутрешният блок на Bulgaria ON AIR "България сутрин". На тържествена церемония екипът на
предаването получи годишната награда на Българската търговско-промишлена палата. Водещите Мария
Константинова и Виктор Дремсизов спечелиха отличие в категорията "Журналист и медия". Наградата им се
присъжда за обективно и професионално отразяване на темата с проблемите на българския бизнес и п... 

Сдружение "Соларна академия България" (Solar Academy) бе отличено с приз в категорията "Браншови
организации" за принос при постигане на целите и задачите на Българската търговско-промишлена палата (БТПП)
на официалната церемония по връчване на годишните награди на палатата, която се проведе вчера (3 декември)
в столицата. 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Щатският долар се понижава умерено спрямо еврото, британския паунда и повечето световни валути, активно се
обезценява спрямо йената. Инвеститорите очакват данни за американския пазар на труда и оценяват
изявленията на ръководителя на Федералния резерв (Фед-централната банка на странатам) Джером Пауъл. На
събитие в Ню Йорк вчера той каза, че икономиката на САЩ остава силна и Фед няма да бърза да на... 

Проектът за инсталиране на новите ядрени реактори в АЕЦ "Козлодуй" е най-големият инвестиционен проект,
който България е имала, като е оценен в рамките на 14 млрд. евро. Това съобщи пред Bloomberg TV Bulgaria
Алекс Нестор, президент на Канадската търговска камара в България и председател на Съвета на директорите на
дружеството "АЕЦ Козлодуй – нови мощности". По думите му тази инвестиция ще движи и... 

Заглавие: Solar Academy получи отличие за принос на годишните награди на БТПП
Дата: 04.12.2024 16:34
Медия: Енергетика България

Заглавие: Гордост: Наградиха екипа на "България сутрин" по Bulgaria ON AIR с престижно отличие
Дата: 04.12.2024 16:32
Медия: Черно море

Заглавие: Solar Academy получи отличие за принос на годишните награди на БТПП
Дата: 04.12.2024 16:10
Медия: Industry Info

Заглавие: Доларът се понижава спрямо повечето световни валути в четвъртък
Дата: 05.12.2024 10:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Стана ясно колко ще струват новите реактори в АЕЦ "Козлодуй"
Дата: 04.12.2024 12:52
Медия: Ruse.news

Заглавие: Изграждането на новите реактори на АЕЦ "Козлодуй" се оценява на 14 млрд. евро
Дата: 04.12.2024 12:35
Медия: Инвестор.БГ

https://powerindustry-bulgaria.com/article/3822-solar-academy-poluchi-otlichie-za-prinos-na-godishnite-nagradi-na-btpp
https://www.chernomore.bg/a/10-bulgaria/276872-gordost-nagradiha-ekipa-na-balgariya-sutrin-po-bulgaria-on-air-s-prestizhno-otlichie
https://industryinfo.bg/article/34081-solar-academy-poluchi-otlichie-za-prinos-na-godishnite-nagradi-na-btpp
https://3e-news.net/bg/a/view/57682/dolaryt-se-ponijava-sprjamo-povecheto-svetovni-valuti-v-chetvyrtyk
https://ruse.news/index.php/2024/12/04/stana-yasno-kolko-sthe-struvat-novite-reaktori-v-aecz-kozloduj/
https://www.investor.bg/a/518-energetika/405146-izgrazhdaneto-na-novite-reaktori-na-aets-kozloduy-se-otsenyava-na-14-mlrd-evro


С Westinghouse канадците имат сериозен интерес да навлязат в енергийния сектор у нас, посочи президентът на
Канадската търговска камара в БългарияПроектът за изграждане на новите реактори в АЕЦ "Козлодуй" се оценява
на около 14 млрд. евро и той ще движи икономиката на България и ще я държи в динамично състояние през
следващите 10-12 години. Това прогнозира в предаването "Светът е бизнес" на Bloomb... 

По-рано Доналд Тръмп обяви, че планира да назначи поддръжника на криптовалутата Пол Аткинс за ръководител
на Комисията по ценни книжа и борси на мястото на Гари Генслър, който агресивно се бори срещу разширяването
на цифровите активи в САЩБиткойнът надхвърли границата от 100 000 долара за първи път в историята на фона
на надеждите за подкрепа за пазара на криптовалута от новоизбраната администраци... 

Одобрен е докладът с резултатите от редовното заседание на Съвета ЕКОФИН Министерският съвет одобри
доклад с резултатите от участието на заместник министър-председателя и министър на финансите Людмила
Петкова в редовното заседание на Съвета на ЕС по икономически и финансови въпроси (ЕКОФИН), което се
проведе на 5 ноември 2024 г. в гр. Брюксел, Белгия. По време на срещата Съветът постигна съгласие ... 

/КРОСС/ Данъците в евро. Община Своге обяви местните налози и в българска, и в европейска валута. Така от
януари общината ще е с една крачка по-близо до общоевропейската валута, защото част от данъците им вече са
изчислени и в евро. Предложението за това част от данъците да се увеличат е на кмета на община Своге.
Вдигането им не е правено с години и е с цел попълване на бюджета. Превалутирането е ... 

Бюджет 2025 е една от основните теми тази седмица. Причина за това е, че България вече закъсня с гласуването
му. Топ-банкерът Левон Хампарцумян посочи грешките, които се допускат при съставянето на най-важния проект
за страната. Една от тях е, че се тръгва с 3% дефицит. Хампарцумян посочи, че Министерството на финансите се
опитва да нагласи така нещата, че да се задоволят желанията за харчене и да... 

Цената на апартаментите в София отново тръгна нагоре. Средната цена на закупените през третото тримесечие
на 2024 г. жилища в София е 1840 евро/кв.м. при 1550 евро/кв.м. в края на миналата година. Така годишният ръст
на цените в столицата се ускорява номинално до 18.7% (16.3% след приспадане на инфлацията) след забавяне в
края на 2023 г., показват данни на една от големите имотни агенции в странат... 

През септември 2024 г. общият индекс на производството в областта на бизнес услугите в нашата страна се

Заглавие: Биткойнът надхвърли $100 000 за първи път в историята, инвеститорите се готвят за "златна ера"
Дата: 05.12.2024 10:48
Медия: Епицентър

Заглавие: Решения взети от Министерският съвет на вчерашното заседание
Дата: 05.12.2024 10:33
Медия: Sliven.NET

Заглавие: Община Своге стъпва смело по пътя на еврото
Дата: 05.12.2024 09:56
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Топ-банкер разкри къде се греши при Бюджет 2025
Дата: 05.12.2024 08:48
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: С 20% са поскъпнали апартаментите в София, средната цена достигна 1840 евро/кв. м
Дата: 05.12.2024 11:10
Медия: БНТ Новини

Заглавие: НСИ: Слабо нарастване на производството в областта на бизнес услугите през септември
Дата: 05.12.2024 12:16
Медия: PlovdivNews.bg

https://epicenter.bg/article/Bitkoynat-nadhvarli--100-000-za-parvi-pat-v-istoriyata--investitorite-se-gotvyat-za--quot-zlatna-era-quot-/369320/4/0
https://new.sliven.net/sys/news/index.php?id=450033
https://www.cross.bg/svoge-mestnite-evroto-1759921.html
https://safenews.bg/top-banker-razkri-kude-se-greshi-pri-budshet-2025/
https://bntnews.bg/news/s-20-sa-poskapnali-apartamentite-v-sofiya-srednata-cena-dostigna-1840-evro-kv-m-1317128news.html
https://plovdivnews.bg/obshtestvo/item/151026-nsi-slabo-narastvane-na-proizvodstvoto-v-oblastta-na-biznes-uslugite-prez-septemvri/


увеличава с 0,2% спрямо предходния месец, когато също нарасна с 0,2%, показват предварителни данни на НСИ.
Това представлява повишаване на производството в областта на бизнес услугите за четвърти пореден месец. Най-
сериозно увеличение с 5,3% е отчетено в сектора "Операции с недвижими имоти", сле... 

Атанас Василев и Габриела Гроицова, Асоциацията на българските лидери и предприемачи, в "Бизнес старт"
05.12.2024 г.Вижда се все по-голям предприемачески интерес сред българите, които по-често целят да развият
собствен бизнес. Има и изключително много акселераторски програми, които помагат на младите хора да получат
нужните умения и знания и ги свързват с други хора с идеи, за да започнат бизнес. ... 

В ход е вторият търг на Европейската банка за водород, който ще подкрепи производството на възобновяем
водород с ресурс от 1,2 млрд. евро, съобщиха от европейската водородна асоциация Hydrogen Europe. Структурата
на търга обхваща две направления: Общо производство на водород (INNOVFUND-2024-AUC-RFNBOH2-GENERAL)
с бюджет от 1 млрд. евро, без конкретни изисквания в кой сектор ще бъде оползотворяван;... 

Петролните фючърси поскъпват предпазливо, като търговците са в очакване на важната среща на ОПЕК + по-
късно през деня, на която ще се определи по-нататъшната производствена политика на петролния картел. Към
12.30 часа българско време фючърсите на петрол Брент се повишават с 0,42% към 72,60 долара за барел, а тези
на американския лек суров петрол WTI – с 0,5% към 68,90 долара за барел. Организацият... 

СУ "Св. Климент Охридски" и "Аурубис България" сключиха споразумение за партньорство. Net-Zero Lab, учебно-
научна лаборатория към Стопанския факултет ще си сътрудничи с най-големия германски инвеститор в страната
за подпомагане на технико-икономически изследвания, адаптиране на бизнес модели и специализирани
обучения, свързани с процеса по намаляване на въглеродния отпечатък от индустрията. Партнь... 

През октомври 2024 г. в търговия на дребно, без търговията с автомобили и мотоциклети се наблюдава
увеличение на оборота с 0.8% спрямо предходния месец по съпоставими цени. Търговският оборот нараства с
5.1% спрямо октомври 2023 г. Това сочат данните на Националния статистически институт (НСИ). НСИ отчита
нарастване на оборота във всички големи групи: "Търговия на дребно с автомобилни горива и сма... 

Европейската партньорска инициатива за отказ от изкопаемите горива Beyond Fossil Fuels (BFF) стартира уебсайт
с интерактивна дигитална карта на Стария континент, показваща местни иновативни енергийни решения и
проекти в различни държави, които да послужат за пример и вдъхновение на компании, предприемачи и

Заглавие: Все повече успешни предприемачи помагат с опит и знания на стартиращите у нас
Дата: 05.12.2024 12:15
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Европейската банка за водород с втори търг с бюджет 1,2 млрд. евро
Дата: 05.12.2024 10:05
Медия: Енергетика България

Заглавие: Петролът поскъпва предпазливо преди срещата на ОПЕК + по-късно през деня
Дата: 05.12.2024 13:06
Медия: Novini.site

Заглавие: Софийският университет и "Аурубис България" обединяват усилия по пътя към нисковъглеродна
икономика
Дата: 05.12.2024 13:00
Медия: 3е-news

Заглавие: Оборотът в търговията на дребно се увеличава през октомври
Дата: 05.12.2024 12:57
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Нова дигитална карта показва иновативни енергийни решения и проекти на Стария континент
Дата: 05.12.2024 13:05
Медия: Енергетика България

https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/138220-vse-poveche-uspeshni-predpriemachi-pomagat-s-opit-i-znaniya-na-startirashtite-u-nas
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3823-evropeyskata-banka-za-vodorod-s-vtori-targ-s-biudjet-1-2-mlrd-evro
https://novini.site/%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%BB%D0%B8%D0%B2%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8/
https://3e-news.net/bg/a/view/57690/sofijskijat-universitet-i-aurubis-bylgarija-obedinjavat-usilija-po-pytja-kym-niskovyglerodna-ikonomika
https://www.abcnews.bg/bg/news/17333962474296/oborotat-v-targoviyata-na-drebno-se-uvelichava-prez-oktomvri
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3826-nova-digitalna-karta-pokazva-inovativni-energiyni-resheniia-i-proekti-na-stariia-kontinent


общности по пътя към зеления преход. Платформата "Local Energy Solutions Map", която предсто... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Практиката за заплащане на хора с увреждания под законовия минимум трябва да бъде спряна като част от
въвеждането на директивата на ЕС за адекватните минимални заплати, настояха от Европейската конфедерация
на профсъюзите Практиката за заплащане на хора с увреждания под законовия минимум трябва да бъде спряна
като част от въвеждането на директивата на ЕС за адекватните минимални заплати. Този приз... 

Каква е причината някои професии да бъдат толкова по-добре платени от други? В България категоризирането на
отделните професии на база среден годишен доход не е практика. Вместо това Националният статистически
институт (НСИ) обобщава средните месечни и годишни заплати в различните икономически отрасли.Според
статистиката от 2023 година водещ е секторът "Създаване и разпространение на информация и ... 

От Министерство на финансите прогнозират леко забавяне на инфлацията Инвестициите намаляват Повишението
на заплатите през настоящата година ще достигне средно 14,3%. А през 2025 г. ръстът на възнагражденията ще
бъде с още 9,1%, гласи есенната макроикономическа прогноза на Министерство на финансите (МФ). Основен
принос за ръста на възнагражденията ще има увеличението на минималната заплата от начал... 

Работодатели, които не предлагат хибридна работа, рискуват да отблъснат две трети от младите висшисти
Проучване на International Workplace Group установи, че половината от завършилите висше образование (49%) не
биха кандидатствали за позиция, която не позволява хибриден модел на работа, а други 18% ще трябва сериозно
да обмислят подобна позиция Дипломантите казват, че оценяват хибридната работа к... 

За 35 години от падането на комунизма до днес чехите успяха да догонят икономически само най-бедните страни в
Западна Европа. А премиерът Фиала им обеща скоро да имат заплати, подобни на тези в Германия. Възможно ли
е?До 1945 година областта е била населена с етнически германци – т.нар. судетски германци. Град Хеб с около 32
000 жители се намира в западните части на Чехия, близо до германската гра... 

Практиката за заплащане на хора с увреждания под законовия минимум трябва да бъде спряна като част от
въвеждането на директивата на ЕС за адекватните минимални заплати. Този призив отправи Европейската

Заглавие: Концепцията за минимална заплата се подкопава в цяла Европа, твърдят синдикатите
Дата: 05.12.2024 09:30
Медия: Econ

Заглавие: Тази професия прави пари от въздуха и заплатите са над 5 хиляди лева
Дата: 05.12.2024 09:31
Медия: Budnavarna.com

Заглавие: Вдигат заплатите с над 9% през 2025 г.
Дата: 05.12.2024 08:30
Медия: Труд

Заглавие: В навечерието на студентския празник: Работодатели, които не предлагат хибридна работа, рискуват
да отблъснат две трети от младите висшисти
Дата: 05.12.2024 10:32
Медия: Долап БГ

Заглавие: В Чехия скоро ще има заплати като в Германия?
Дата: 05.12.2024 12:20
Медия: Дойче Веле

Заглавие: Европа скочи срещу несправедливото заплащане за труда на определена част от обществото
Дата: 05.12.2024 08:46
Медия: Пловдив 24

https://econ.bg/%D0%9C%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/%D0%9A%D0%BE%D0%BD%D1%86%D0%B5%D0%BF%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-%D1%86%D1%8F%D0%BB%D0%B0-%D0%95%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0-%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B4%D1%8F%D1%82-%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5_l.a_i.809951_at.6.html
https://www.budnavarna.com/2024/12/05/tazi-profesiya-pravi-pari-ot-vazduha-i-zaplatite-sa-nad-5-hilyadi-leva/
https://trud.bg/%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%BD%D0%B0%D0%B4-9-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2025-%D0%B3/
https://dolap.bg/2024/12/05/%D0%B2-%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D1%83%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BD%D0%B8%D0%BA/
https://www.dw.com/bg/v-cehia-skoro-se-ima-zaplati-kato-v-germania/a-70968038
https://www.plovdiv24.bg/novini/mejdunarodni/Evropa-skochi-sreshtu-nespravedlivoto-zaplashtane-za-truda-na-opredelena-chast-ot-obshtestvoto-2364041


конфедерация на профсъюзите (ЕКП) в рамките на настоящата Европейска седмица на хората с увреждания,
съобщи КНСБ.Ситуацията на европейския пазар на труда е тежка за хората с увреждания, като нивото ... 

Поредният ялов опит да се избере обществен посредник на Пловдив се случи днес в пловдивския общински съвет.
Нито един от петимата кандидати не получи необходимите 34 гласа, за да заеме длъжността. Парадоксът е готов
да бъде включен в книгата "Рекордите на Гинес", тъй като постът се заема от временно изпълняващ девета
година, отбеляза бившият кмет и настоящ общински съветник Славчо Атанасов, предад... 

Скандална ситуация с отчетите за пробега на автобусите на градския транспорт в Пловдив оповестиха днес на
брифинг зам. кметът Ерол Садъков и новата шефка на ОП ОКТ Венета Райнова, която преди да бъде назначена за
директор, няколко месеца беше финансов контрольор на предприятието. В ОКТ са надписвали километри на едни
превозвачи, на други ги намалявали, разказа Райнова. Тя даде пример с такава "усл... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Практиката за заплащане на хора с увреждания под законовия минимум трябва да бъде спряна като част от
въвеждането на директивата на ЕС за адекватните минимални заплати. Този призив отправи Европейската
конфедерация на профсъюзите (ЕКП) в рамките на настоящата Европейска седмица на хората с увреждания,
съобщи КНСБ.Ситуацията на европейския пазар на труда е тежка за хората с увреждания, като нивото ... 

Служебният кабинет отпусна 1 млн. лв. за осигуряването на подходящи работни помещения на БАИОправданията
на служебното правителство, че е предоставило цялата сграда на "Врабча" 23 за партийна централа на фракцията
на Пеевски "Ново начало", защото трите държавни институции в нея - Българска агенция за инвестиции (БАИ),
Агенцията за публичните предприятия и контрол (бившата агенция за приватизация),... 

Правилата на демокрацията се разминават с практиката на българските власти. Или поне така изглежда в един
случай, който засяга кандидата за главен прокурор, но това не провокира реакция от никъде. Разделението на
властите в демократичния модел на държавно управление предполага отделните власти да са независими една
от друга и взаимно да се контролират. Един от най-често повтаряните проблеми в Бълг... 

Близо 5 милиарда евро за инвестиции в инфраструктура ще получи Румъния по заем от Европейската
инвестиционна банка (ЕИБ). Правителството в северната съседка одобри меморандума за кредитиране. Със

Заглавие: Пореден несполучлив опит за избор на омбудсман
Дата: 05.12.2024 11:44
Медия: Фокус

Заглавие: Скандал в градския транспорт: Надписвали километри на някои превозвачи
Дата: 05.12.2024 12:48
Медия: Марица

Заглавие: Европа скочи срещу несправедливото заплащане за труда на определена част от обществото
Дата: 05.12.2024 08:51
Медия: Бургас 24

Заглавие: Изгонената заради Пеевски от "Врабча" 23 Агенция за публичните предприятия ще плаща наем за
новия си офис
Дата: 05.12.2024 10:15
Медия: Капитал

Заглавие: Как властите игнорират данни за зависимост на Сарафов от фирма, свързвана с ГЕРБ и ДПС
Дата: 05.12.2024 10:11
Медия: Зарата

Заглавие: Пристанище Констанца възстановява 124-годишен железопътен тунел
Дата: 05.12.2024 09:06
Медия: Maritime.bg

https://www.focus-news.net/novini/regioni/Poreden-nespoluchliv-opit-za-izbor-na-ombudsman-2364418
https://www.marica.bg/plovdiv/gradat/skandal-v-gradskiq-transport-nadpisvali-kilometri-na-nqkoi-prevozvachi
https://www.burgas24.bg/novini/mejdunarodni/Evropa-skochi-sreshtu-nespravedlivoto-zaplashtane-za-truda-na-opredelena-chast-ot-obshtestvoto-2364044
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/bulgaria/2024/12/05/4712942_izgonenata_zaradi_peevski_ot_vrabcha_23_agenciia_za/
https://zarata.info/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%81/
https://www.maritime.bg/117253/


средствата ще се рехабилитира и изгражда пътна и железопътна инфраструктура. Един от ключовите проекти,
който ще получи част от сумата, е за възстановяване и модернизация на железопътната мрежа на Приста... 

За нас е важно да няма увеличение в основните данъци - ДДС, корпоративен данък, данък върху доходите на
физически лица и осигуровките. Те оказват пряко влияние или върху инфлацията, или върху икономическото
развитие. Затова предлагаме мерките с най-малък негативен ефект върху страната. Това заяви финансовият
министър Людмила Петкова на брифинг за Бюджет 2025, пише Телеграф "При анализа на приходит... 

Новоизбраните депутати предприеха десетия си опит да изберат председател на Народното събрание. На
гласуване бяха подложени отново четири кандидатури – Силви Кирилов от партия "Има такъв народ", Наталия
Киселова от "БСП-Обединена левица", Атанас Атанасов от коалиция "Продължаваме промяната-Демократична
България" и Петър Петров от партия "Възраждане". Никой от тях не събра необходимия брой гласове.... 

снимка: БДЖ Над 162 000 са активните потребители, които са регистрирани и са си купили билет през онлайн
платформата https://bileti.bdz.bg, която бе внедрена в "БДЖ Пътнически превози" ЕООД от "Информационно
обслужване" (ИО), съобщиха от пресцентъра на дружеството, предаде БТА. Порталът позволява закупуване на
билет по всяко време на денонощието от всяка точка на света, като се предоставя възможн... 

Жилищният пазар в София приключва 2024 г. с впечатляващи резултати, затвърждавайки позицията си на водещ
имотен пазар за страната. От самото начало на годината се наблюдаваше стабилно нарастване на цените, но
основният импулс дойде през втората половина на годината, сочат наблюдения на Bulgarian Properties. Полина
Стойкова, изпълнителен директор на компанията, изтъква, че този ръст в голяма степен... 

Към днешна дата Румъния е сериозна военна сила, поради което рискът скептичният към НАТО и настроеният
позитивно към Русия кандидат Калин Джорджеску да стане неин президент следващата неделя, тревожи силно
алианса, информира "Politico". Страната с население, наброяващо 19 млн. души, е член на НАТО от две
десетилетия насам, като на нейната територия се намира военновъздушна база, която се разраства... 

Изненадваща поява на Виктория и Дейвид Бекъм на държавния банкет в Бъкингамския дворец. Бившата Spice Girl
облече ослепителна рокля на собствената си модна марка в класически черен цвят. Съчета роклята с токчета,
също от собствената й колекция, които бяха супер високи! Обувките на VB са известни просто като "Високи токчета
в черно" и струват 630 паунда. Те също се предлагат в цвят слонова кост и н... 

Заглавие: Цигарите и алкохолът скачат!
Дата: 05.12.2024 09:04
Медия: Мироглед

Заглавие: Балотаж между Наталия Киселова и Силви Кирилов за председател на НС
Дата: 05.12.2024 12:36
Медия: Novini.site

Заглавие: Над 162 000 предпочитат онлайн купуването на билети за влак
Дата: 05.12.2024 12:00
Медия: Petel.bg

Заглавие: 1 кв. м жилищна площ в София струва малко повече от 1 средна месечна столична заплата
Дата: 05.12.2024 12:09
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Защо президентските избори в Румъния могат да повлияят на НАТО?
Дата: 04.12.2024 20:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Виктория Бекъм се появи в Бъкингамския дворец с най-високите токчета (СНИМКИ)
Дата: 05.12.2024 09:33
Медия: Ladyzone

https://mirogled.com/news-view/cigarite-i-alkoxoliet-skacat
https://novini.site/%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D1%82%D0%B0%D0%B6-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D0%B8%D1%81%D0%B5%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B8-%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B2/
https://petel.bg/Nad-162-000-predpochitat-onlayn-kupuvaneto-na-bileti-za-vlak__557533
https://financialtribune.bg/bg/imoti/1-kv-m-zhilishtna-plosht-v-sofiya-struva-malko-poveche-ot-1-sredna-mesechna-stolichna-zaplata/
https://www.iskra.bg/zashto-prezidentskite-izbori-v-rumaniya-mogat-da-povliyayat-na-nato/
https://ladyzone.bg/moda/dress-code/viktorija-bekam-se-pojavi-v-bakingamskija-dvorec-s-naj-visokite-tokcheta-snimki.html
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